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Цель дипломной работы – рассмотреть управленческие решения в 

условиях неопределенности и риска. 

Исходя, из поставленной цели в работе решаются следующие задачи: 

1. Рассмотреть понятие управленческие решения и привести классификации; 

2. Показать как могут приниматься управленческие решения в условия риска; 

Объект управленческих решений – система отношений и вопросов, для 

урегулирования, изменения которых данные управленческие решения 

принимаются. 

Предмет – разработка и принятие управленческих решений. 

Разработка и принятие управленческого решения – один из наиболее 

важных управленческих процессов. От его эффективности в значительной 

степени зависит успех всей организации. В этой связи актуальность, 

своевременность и перспективность данной работы не вызывает сомнений. 
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The thesis purpose – to consider administrative decisions in the conditions of 

uncertainty and risk. 

Proceeding, from a goal in work the following problems are solved: 

1 . To consider concept administrative decisions and to give classifications; 

2 . To show as administrative decisions in risk conditions can be made; 

Object of administrative decisions – system of the relations and questions, 

for the settlement which changes these administrative decisions are accepted. 

Subject – development and adoption of administrative decisions. 

Development and adoption of the administrative decision – one of the most 

important administrative processes. The success of all organization substantially 

depends on its efficiency. In this regard relevance, timeliness and prospects of this 

work doesn't raise doubts. 


